
 
 
 

 Bestyrelsesmøde den 20. november 2024, kl. 18.30 
 
 
 
 
Til stede: Rasmus Jørgensen, Henrik Andersen, Birgit Jensen, Gefion Bentsdatter, Helle 
Dernoff, Heidi Saxtoft  
 
Fraværende: Lisbeth Celpi  
 
 
 
 
Referat 
 
1. Godkendelse af dagsorden 
 Godkendt med rettelser – tilføjet til pkt. 9a, Birgit Jensen er på valg 
 
 
2. Godkendelse af referat af 4. september 2024 
 Godkendt 
 
 
3. Gennemgang af foreløbigt regnskab for 2024 
 Overordnet gennemgang af foreløbigt regnskab for 2024 v/Heidi Saxtoft 
 
 Heidi gennemgik regnskabet. Der var enkelte ønsker til udvidelse af kontoplanen. 
 
 
4. Fastsættelse af økonomi for de enkelte træningshold 
 Bestyrelsen oplever, at nogle træningshold efterspørger flere af foreningens ressourcer 

(træningsudstyr, kurser, tid) end andre. 
a. Skal bestyrelsen opstille retningslinjer (et årligt budget) for de enkelte træningshold? 
b. Hvilke kriterier skal ligge til grund for budgetterne (antal HF’ere, holdets type mv.). 

Nogle hold har særlige behov ift. træningsudstyr, fx IGP og Rally. 
 
ad a Det blev besluttet, at klubben kun dækker indkøb af træningsudstyr, der kan anvendes af 

så mange instruktører og hold, som muligt.  
 Bestyrelsen vurderer hvert ønske i forhold til anvendelsesgrad og økonomi. Udstyret skal 

opbevares i klubbens materialehus, når det ikke er i brug. 
ad b Udgår – er ikke relevant 
 
 
5. Procedure når HF’er ønsker at stoppe/flytte hold 
a. Etablering af procedure når HF’er ønsker at stoppe 

Danmarks civile Hundeførerforening 
Kalundborg afdeling 



b. Etablering af procedure når HF’er ønsker at flytte hold 
c. Fastsættelse af kriterier, der skal ligge til grund for at HF’er kan træne på et lavere 

rangerende hold end HF’eren tilhører iht. klasse (A>B, B>C osv.) 
 
ad a Formanden lægger vejledning på hjemmesiden til hundeførere, som ønsker at melde sig 

ud af klubben.  
ad b Den træneransvarlige henvender sig til de involverede trænere om en individuel løsning  
ad c Det giver p.t. ingen problemer. 
 
 
6. Status på ventelister og eksisterende hold 
a. Hvor mange på venteliste og til hvilke hold? 
b. Er der basis for afholdelse af et hvalpekursus i starten af 2025? 
c. Er der hold, hvor vi allerede nu skal være opmærksom på manglende pladser? 

Eksempelvis ift. kommende oprykkere mv. 
 
ad a Der p.t. 6 hundeførere på venteliste. Den træneransvarlige tjekker op på, om listen 

stadigvæk er aktuel. Som udgangspunkt bruges ventelisten, med mindre der er specielle 
forhold, der gør sig gældende. 

ad b Helle (træner) og Rasmus (aspirant) starter et hvalpekursus op til foråret. 
ad c Der er ingen oprykkere i år. 
 
 
7. Hoopers i DcH Kalundborg 
a. Overordnet evaluering af Hoopers-dag 21. september 2024 (hvilke indtryk vi fik af 

Hoopers-programmet mv.) 
b. Hoopers-overbygning tilbydes i Kreds 6 i løbet af 2025 
c. Skal vi tilbyde Hoopers i DcH Kalundborg? 
i. Hvem ønsker Hoopers? 
ii. Hvornår kan vi tidligst etablere Hoopers hold? 
iii. Basis for etablering af Hoopers? (interesse fra eksisterende HF’ere, kommende 

medlemmer mv.) 
 
ad a Alle syntes at det havde været en god og lærerig dag.  
ad b Heidi ville være interesseret i at tage overbygningen i Hoopers 
ad c Selve materialerne til Hoopers er ikke dyre i indkøb, så der var ingen, der var imod at 

prøve at starte Hoopers op. Træningsudstyret til Hoopers er rimeligt simpelt og kan også 
bruges som lidt ny træning på andre hold 

i Det var blandet, hvilken interesse der ville være for selv at dyrke programmet  
ii Det vil afhænge af mulighederne for uddannelse i programmet. 
iii Det kan være svært at forudsige. Hoopers er ikke et program, som er så udbredt endnu 
 
 
8. Etablering af udvalg for de enkelte ansvarsområder, i bestyrelsen 
 Der blev opfordret på GF 2024 til, at der etableres udvalg for de ansvarsområder i 

bestyrelsen, hvor det giver mening. 
 Det fremgår af vedtægterne §6.3 pkt. 2a, at der kan etableres udvalg. 
 
a. Vil bestyrelsen understøtte forslaget? 
b. Hvilke ansvarsområder er relevante at etablere udvalg for? 
c. Hvilke incitamenter er der / kan der etableres for at medlemmer indtræder i et udvalg? 
 
ad a Alle syntes det kunne være en god ide at nedsætte udvalg. 



ad b Bestyrelsen vil opfordre til at der nedsættes udvalg for huset og for konkurrencer. 
ad c Der var forslag om at tilbyde gratis træningsgebyr 
 
 
9. Generalforsamling 26. januar 2025 
a. Lisabeth Celpi, Helle Dernoff, Birgit Jensen og Heidi Saxtoft er på valg. 
b. Hvem modtager/modtager ikke genvalg? 
c. Hvordan får vi medlemmer til at opstille, jf. forrige dagsordenspunkt? 
 
ad a Der er fire bestyrelsesmedlemmer på valg 
ad b Lisabeth Celpi og Birgit Jensen modtager ikke genvalg. Helle Dernoff og Heidi Saxtoft 

modtager genvalg. 
Ad c Blev drøftet 
 
 
10. Næste bestyrelsesmøde 
 Der skal indkaldes til GF senest den 12. januar 2025 inkl. dagsorden og indkomne 

forslag. Bestyrelsesmøde bør afholdes dec. eller start januar, så dagsordenen mv. til GF 
er på plads inden indkaldelsesfristen. 

 
 Den 7. januar 2025, kl. 18.30 
 
 
11. Gensidig orientering 
 Heidi ønsker at gøre brug af ekstern hjælp til regnskabet 2024. Bestyrelsen var enig om 

at imødekomme ønsket. 
 
 
12. Eventuelt 
 Henrik gjorde opmærksom på, at det ikke var hensigtsmæssigt at lægge konkurrencer 

om lørdagen, da al forberedelse så skal ske om fredagen. 


